
 

 

Forslag til ekstraordinær generalforsamling: 

 

Vi ønsker, at hele legepladsen nedrives, da træværket er usikkert. 

Vi ønsker, at tage rutsjebanerne og gyngerne fra med henblik på en mulig genanvendelse. 

Vi vil senere fremlægge en plan for fremtidig legeplads. 

 


